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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mikor készül el egy magyarországi, egységes levegőszennyezés csökkentésével foglalkozó
stratégia?” címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok intézni Szabó Imre
környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz . Válaszát írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2008 októberében kiadott, hazánk környezetpolitikai teljesítményét értékel ő OECD jelentés
ajánlásainak fényében, hogyan és mikor kíván az Ön által vezetett Minisztérium egysége s
levegőszennyezésre stratégiát alkotni, s hogyan kívánják lehet ővé tenni az önkormányzatok
számára, hogy jobban ellen őrizhessék ezirányú bevételi forrásaikat és közlekedésirányítási
eszközeiket ?

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel várom válaszát :

Írásbeli kérdés

Fehérvári Tamás
FIDESZ Magyar Polgári Szövetség
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